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REPUBLIKA HRVATSKA  
KARLOVAČKA ŽUPANIJA 
          OPĆINA VOJNIĆ 
Trg Stjepana Radića 1, 47220 VOJNIĆ 
               OIB 32028576296  

Općinsko vijeće  

KLASA :021-01/17-01/10 

UR, BROJ:2133/17-03-4/3-17-03 

Vojnić, 07. travanj  2017. godine  

 

Z A P I S N I K 

sa 36. sjednice Općinskog vijeća Općine Vojnić održane dana  07. travanj  2017. godine s 

početkom u 09,00 sati 

 

Prisutni vijećnici : Dragan Bjelivuk, Drago Valentić, Boro Matijević, Esmira Galijašević, 

Mario Čavlović, Jurica Jašinski, Luka Užar, Mirko Martinović, Miloš Mrkić   

 

Odsutni vijećnici:  Igor Novković,  Branko  Eremić,  Mijat Bilić,  Milorad Martinović  

 

Ostali prisutni: Nebojša Andrić-općinski načelnik,  Josip Kurtović-zamjenik načelnika,  

Nataša Opačić-pročelnica JUO, Željka Stilinović-Butorac-službenica JUO u svojstvu 

zapisničara 

 

Ramo Čović- građanin 

 

Započeto u 09,00 sati. 

 

 Predsjednik Vijeća pozdravlja prisutne i otvara 36. sjednicu.  

    

    - informacije, prijedlozi, mišljenja, vijećnička pitanja  

     

Općinski načelnik je informirao vijećnike da su kandidirani svi  natječaji koji su izašli 

od nacionalni što od evropskih fondova i od  Ministarstva regionalnog razvoja dobili smo 

300.000,00 kn za izgradnju mrtvačnice, a i županija nam je odobrila 130.000,00 kn. Od 

Ministarstva kulture dobili smo 80.000,00 za nastavak radova na centralnoj partizanskoj 

bolnici, od Fonda za zaštitu okoliša za izradu dokumentacije za reciklažno dvorište odobreno 

60.000,00 kn, zatim od Središnjeg državni ured za asfaltiranje ceste Jurga I. odobreno 

140.000,00 i potpisan je ugovor, izabran izvođač  i do 01. 05. trebaju biti izvršeni radovi. Od 

Ministarstva graditeljstva za nabavku radnog stroja kombinirke odobreno je 150.000,00 kn i 

potpisan je ugovor. Bila je kontrola za izmjene i dopune plana prostornog uređenja i kompletan 

iznos od 120.000,00 kn bit će odobren, nismo imali nikakvih odbitaka po tom projektu.   Počelo 

je asfaltiranje županijske ceste u Utinja Vrelo-Malešević u dužini od 1.300 m i dogovoreno je 

da Općina Vojnić sufinancira postavljanje tampona, a županijska uprava za ceste presvlači 

asfaltnim slojem. Kad se pogledaju ostale općine u Karlovačkoj županiji mi smo po ostvarenim 

projektima među vodećim ako ne i prvi po ostvarenom broju natječaja.  
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- usvajanje zapisnika sa 35. sjednice Općinskog vijeća 

Predsjednik Vijeća daje na usvajanje zapisnik sa 35. sjednice.  

 

Vijećnik Jurica Jašinski ističe da nije zadovoljan sa zapisnikom sa 35. sjednice jer je 

sjednica bila opsežna i rečeno je puno više nego je ušlo u zapisnik. Smatra da bi zapisnik trebalo 

doraditi jer je nekima izostavljeno po njegovom mišljenju 1/3 diskusije. Kako je tema bila bitna 

smatra da je u zapisnik trebala ući cijela diskusija svakog vijećnika.  

 Predsjednik Vijeća je rekao da se slaže sa vijećnikom Jašinski i da mu nije baš jasno 

zašto se kod nekih diskusija skrati za pola, a kod nekih vijećnika se upisuje sve što su rekli, ako 

je nekima došlo vrijeme da idu u mirovinu, neka idu u mirovinu.  

 Vijećnik Mirko Martinović ima primjedbu na dio zapisnika koji se odnosi na njegovo 

izlaganje te tako stoji „Godišnje izvješće za 2015 ili 2015. godinu.“ zatim stoji „općina Krnjak 

dala kontejnere i balirku za zelene otoke, da su dali vodovod Zimić,  da je plaćeno 85.000 kuna 

cesijom kod nabavke balirke i zelenih kontejnera“. Moli da se to ispravi jer stvarno nema 

smisla,  treba stajati kontenjera za zelene otoke, zatim balirke i kontejnera za zelene otoke,  

raspravljalo se o komunalnom poduzeću, a stoji da sugeriram razdvajanje vodovoda, ispast će 

da ne znamo što pričamo i da smo nepismeni, zapisnici se šalju u županiju i netko kad to čita 

se pita što to mi lupamo? 

 Vijećnik Drago Valentić ističe da u zadnjih par zapisnika od kada je Mario Čavlović u 

Vijeću kod prisutnih vijećnika rijetko je kada ispravno napisano ime novog vijećnika, obično 

stoji Dario ili Mario Valentić. 

 Predsjednik prema zahtjevu vijećnika daje na glasanje prijedlog da se zapisnik sa 35. 

sjednice Vijeća vrati na doradu.  

 Glasalo se jednoglasno - 9 za. 

 

Predsjednik Vijeća pojašnjava članovima Vijeća da je došlo do promjena predloženog dnevnog 

reda o čemu su materijali na stolu te da dnevni red za 36. sjednicu sa predloženim izmjenama 

glasi  

D n e v n i   r e d       

  

1.  Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju Programa upravljanja imovinom u 2016. 

godini 

2. Razmatranje i  usvajanje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim 

cestama na području Općine Vojnić 

3. Razmatranje i usvajanje Provedbenog operativnog plana unapređenja zaštite od požara 

na području Općine Vojnić za 2017. g.  

      4.  Razmatranje i usvajanje Odluke o određivanju operativnih snaga i pravnih osoba od   

      interesa za sustav civilne zaštite Općine Vojnić  

 

Daje predloženi dnevni red na usvajanje.  

Dnevni red jednoglasno usvojen -  9 za.  

 

AD1. Izvješće o izvršenju Programa upravljanja imovinom u 2016. godini 

Vijećnik Miloš Mrkić pita zašto je kod sanacije vodovodne mreže ostvareno samo 40.000 

kn i kod sanacije Kokireva nije ostvareno koliko je planirano? Misli da se tu moglo utrošiti 

više.  

 

       Općinski načelnik je pojasnio da općina sufinancira onoliko koliko Vodovod i odvodnja 

Vojnić uspiju radova izvesti, jer općina sufinancira radove koji izvrši naše poduzeće. Općina 

je mogla utrošiti još sredstava ali nas Vodovod i odvodnja nisu mogli pratiti.  
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Kod sanacije deponije moralo se ići na izmjene projekte dokumentacije i dokumentacija nije 

još u potpunosti gotova. Povećale su se količine otpada tako da smo dosegli maksimum 

odloženog otpada i deponija se morala zatvoriti bez odlaganja i morala se raditi  izmjena 

dokumentacije, jer su bile predviđene vage za kamione, razvrstavanje otpada, a to više ne 

treba. Deponija je potpuno sigurna i nema ekološke opasnosti, sanirana je, odozgo je navučen 

zemljani sloj i sada se rade bušotine da li procijedne vode imaju utjecaj na podzemne vode, jer 

se to ranije nije napravilo. Postojale su neke studije koje nisu rađene prema uzorcima tla nego 

po procjenama. Sada se rade bušotine kojima će se utvrditi da li je tlo nepropusno i ako jeste 

deponija će se konzervirati, a ako nije trebat će postupiti kako to struka odredi.  

Vijećnik Mirko Martinović smatra da aktivnost K100007 ne bi trebala biti u planu jer je 

planirano nula kuna i ostvareno nula i pita zašto je došlo do pobijanja programa kod aktivnosti 

A100001 jer otplata glavnice se mogla dosta precizno izračunat, pita je li to probijeno i u 

proračunu? Planiramo širokopojasni internet a realizacije je nula pa ga zanima što je s tim, 

zašto nije došlo do realizacije? 

Pročelnica Nataša Opačić je odgovorila da nije bilo probijanja u proračunu jer je bila 

preraspodjela.  

Općinski načelnik je pojasnio da je zakonom dozvoljena preraspodjela sredstava i da  je 

došlo do probijanja iz razloga  što je na kraju godine prema otplatnom planu banke  došlo do 

nekakve razlike  i banka nam je poslala novi izračun.  

Za široko pojasni internet izvor su pomoći, imali smo neke ponude, ali do kraja godine 

nismo to realizirali, imao elaborat od ranije, a sada nam se ukazala mogućnost da od T-Coma  

zakupimo veliku brzinu na optičkom kablu. Razmatrali smo što bi i koja opcija bila naj 

prikladnija, radimo dalje na realizaciji.  

Ova stavka je K100007 nije planirana, ali zbog zadržavanja te pozicije nije brisana. 

Nije bilo zainteresiranih za daljnju raspravu  i predsjednik Vijeća Izvješće o izvršenju 

Programa upravljanja imovinom u 2016. godini daje  na glasovanje. 

 Glasalo se: Jednoglasno – (9) za 

 

AD2. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine 

Vojnić 

 Vijećnik Martinović pita da li se te ceste sada planiraju asfaltirati, imamo li programe 

u kojima su predviđene za asfaltiranje? 

Načelnik je pojasnio da se radi o dvije ceste koje su u privatnom vlasništvu,  fizičke 

osobe bi poklonile dio koji treba izdvojiti za cestu, to su lokalni putevi koji se koriste ali 

imovinsko-pravno nisu riješene te je ovo način za provođenje i evidentiranje tih cesta. Jedna 

je cesta prema groblju u Širokoj Rijeci, a druga se već godinama koristi, a vodi se kao 

privatno vlasništvo. Trenutno nisu predviđene za asfaltiranje, nemaju tehničku 

dokumentaciju, jer se još i ne vode kao općinska imovina.  

Nije bilo zainteresiranih za daljnju raspravu  i predsjednik Odluku o izmjenama i 

dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine Vojnić daje  na glasovanje. 

 Glasalo se: Jednoglasno – (9) za 

 

AD3. Provedbeni operativni plana unapređenja zaštite od požara na području Općine Vojnić 

za 2017. g.  

 Vijećnik Jašinski ističe da nisu navedeni svi strojevi s kojima se raspolaže na području 

Općine. O tome je više puta govorio i tražio da se ti podatci ažuriraju. Stavak 12. Plana se 

treba nadopuniti jer DVD treba imati informacije s kojim strojevima u datom trenutku može 

raspolagati. Smatra da je to bitno napraviti jer ako se nešto desi pitat ćemo se zašto se to nije 

napravilo i zašto nemamo evidentiranu svu opremu.   
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Vijećnik Miloš Mrkić smatra da u poglavlju 9. treba navesti više lokacija za motrenje 

jer nije zastupljen južni dio općine. U poglavlju 18. osoba za koordinaciju je navedeno 

imenom i prezimenom  i stoji da je osoba načelnik općine Nebojša Andrić. Smatra da je 

dovoljno navesti samo načelnik općine i njegov zamjenik bez imena, s obzirom da sada idu 

izbori i neizvjesno je ime i prezime.  

Zamjenik općinskog načelnika Josip Kurtović je pojasnio da je sasvim uredu da stoji 

načelnik općine bez imena i prezimena i umjesto zamjenika načelnika da stoji načelnik 

stožera jer je zamjenik općinskog načelnika ujedno predsjednik stožera. 

U 09,37 sati izlazi Mirko Martinović. 

 Kurtović dodaje prijedlog za  lokacije motrenja stožer je usvojio, na stožeru je bio i 

predstavnik DVD  i oni nisu davali nikakvih drugih lokacija. Predlaže da se doda u jednoj 

rečenici: „ I druge kote prema planu DVD-a.“  

U 09,38 ulazi Mirko Martinović.  

Kurtović: Istina je da se sa Petrove Gore dobro vidi veći dio općine, ali ima dijelova koji 

se i ne vide. U planu zaštite od požara navedeni su popisi sve tehnike koja je raspoloživa na 

području općine, to je sastavni dio drugog dokumenta.  

Vijećnik Jašinski ističe da bi volio vidjeti taj popis jer smatra da dio mehanizacije nije 

uključena u popis. Pita da li su dva malčera koja su na području općine bitni za to, a nema ih. 

Ima i mali bagera i buldožera koji nisu tu. Bitno je da imamo točan popis.  

Josip Kurtović smatra da ako se predlaže amandman za izmjenu da se napravi pauza da se 

to oblikuje i stavi. Netko tko je vatrogasac i bavi se s tim valjda bi znao da li trebaju te kote ili 

ti strojevi jer to je dio njegovog posla, a bio je na sjednici Stožera.   

U 09,45 sati predsjednik Vijeća predlaže pauzu. 

Nastavljeno s radom u 10,01 sati. 

Prisutno svih devet vijećnika.  

 Josip Kurtović  kaže da nakon konzultacija s vijećnicima i DVD-om  u točki 12. se 

dopunjuje iza riječi „Vojnić Krnjak Komunalac d.o.o“ budu još pobrojani: 

- C.I.A.K.  – kombinirani građevinski stroj  

- HEP pogon Vojnić  – auto dizalica, hidraulična podizna košara i kamion 

- EMA-DRVO – kombinirani građevinski stroj, 

- SAN-BO d.o.o. – kombinirka 8 tona, 

- BANOVINA AGRAR d.o.o.  – bager 25 tona, bager 5 tona, buldožer, šumski malčer 

- EKOINVEST d.o.o.  – šumski malčer i sve ostala raspoloživa mehanizacija koja se u 

tom trenutku zatekne na području općine.  

Predsjednik Vijeća je dao na glasanje Provedbeni operativni plana unapređenja zaštite 

od požara sa promjenama i to brisanje osobnog imena kod načelnika i zamjenika načelnika te 

navesti dopunu „i druge kote prama planu DVD-a“ i dopune koje je iznio g. Kurtović.  

Glasalo se: Jednoglasno – (9) za. 

  

AD4. Odluka o određivanju operativnih snaga i pravnih osoba od  interesa za sustav civilne 

zaštite Općine Vojnić  

 J. Kutrović je pojasnio da smo 03. travnja 2017. dobili suglasnost, poslije slanja 

poziva za sjednicu Vijeća,  pa je zato stavljena kao dopuna s obzirom da ne znamo hoće li biti 

još koja sjednica vijeća.  

Nije bilo zainteresiranih za raspravu i  Odluka o određivanju operativnih snaga i 

pravnih osoba od  interesa za sustav civilne zaštite Općine Vojnić dana  je na glasovanje. 

 Glasalo se: Jednoglasno – (9) za. 
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 Predsjednik Vijeća se svima zahvalio i misli da će sazvati još jednu kratku sjednicu da 

se usvoje  zapisnici.  

 Općinski načelnik se zahvalio svim vijećnicima koji su dobronamjernim kritikama 

podržavali vijeće i njega. Nada se da je dobro radio zaželio im sve najbolje kako privatno tako 

i na slijedećim izborima i podsjetio je predsjednika da ćemo još imati svečanu sjednicu 

povodom Dana općine 

 Predsjednik Vijeća se još jednom zahvalio na suradnji i pozvao sve da se odazovu 

pozivu i dođu na proslavu Dana općine.  

 

U 10,14 sati predsjednik zatvara sjednicu. 

 

 

Zapisnik vodila                                                                                              Općinsko vijeće  

Željka Stilinović-Butorac v.r.                                                                              Predsjednik                              

                                                                                   Dragan Bjelivuk v.r 


